
Verkleinwoorden –pje Spelling

Als je aan het eind van een woord een –m hoort, voeg je 

bij het verkleinwoord –pje toe aan het woord.

  je hoort:  je schrijft:

bloem  bloempje  bloem + pje = bloempje

riem  riem   riem + pje = riempje  bloem - bloempje

Onthouden!
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bloemetje
kommetje
lammetje
vlammetje
grammetje

Soms zijn er uitzonderingen!

Soms komt er geen –pje achter het woord maar een extra 

medeklinker en  –etje.  Deze woorden moet je onthouden.

  je hoort:         je schrijft: 

kom  kom                 kom + m + etje = kommetje

Bij bloem kan het allebei! 

Zie je?

Kijk maar eens naar deze voorbeelden

bloempje
raampje
duimpje
armpje
boompje

stompje
schuimpje
bezempje
naampje
riempje

stormpje
vormpje
geheimpje
datumpje
bliksempje


